



质量管理体系认证证书

QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

本证书证实以下机构

This Certificate Confirms That The Following Institution

东太平洋橡塑五金制品（深圳）有限公司 （统一社会信用代码：91440300574766339A）

Eastern Pacific Rubber & Plastic hardware Products (Shenzhen) Co.,Ltd

(Organization Code: 91440300574766339A)

注册地址：深圳市龙岗区龙岗街道新生社区低山北路1号

Registration Address: 1 Dishan North Road, Xinsheng Community, Longgang District, Shenzhen City, Guangdong Province, China

已通过深圳汇鑫达国际认证有限公司的认证，其质量管理体系符合以下标准的要求：

Has Passed The Certification Of Shenzhen Huixinda International Co., LTD certification, The Quality Management System Meet The Following Requirements:

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

特此准予注册，任何时候，与认证有关的规则和条件均须被遵守

Hereby Grant Registration, At Any Time, Related To The Certification Must Be Abide By The Rules And Conditions

认证范围：石塑地板生产及销售服务

Certification Scope: PVC Floor production and Sales service

(本证书范围仅包括证书所列场所。若覆盖范围涉及行政许可前置审批、强制性认证的，仅涵盖许可资质、强制性认证证书范围内的产品及服务)

This certificate only covers the sites listed. If the covered scope involves pre-approval of administration permit or compulsory certification requirement, the scope only covers products and services within the permit license or compulsory certification scope.

证书签发日期：2017-10-13

有效日期：2020-10-12

Date of Issue: 2017-10-13

Valid Until: 2020-10-12

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效

第一次监审
合格标志

第二次监审
合格标志

本证书信息可在我公司网站 (www.hxdgj.org.cn) 和国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询
This certificate information is available in our company website (www.hxdgj.org.cn) and the national certification and accreditation supervision and administration commission of the query on the official website (www.cnca.gov.cn).

公司地址：深圳市龙华新区观澜街道环观南路72-1创客大厦1511室

Address: Room1511 Chuangke Building Huanguan South Road 72-1 Guanlan Street Longhua New District Shenzhen City



董事长
Chairman